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Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
"Orienteringane vert tekne til vitande." 
 
Formannskapet - 59/2017 
 
FS - behandling: 
Følgjande saker vart tekne opp: 

Øyvind H. Oddekalv: 
Bygdelaget på Husebø ber om at dei får halve salssummen av skulebygget på Husebø. Rådmannen 
lagar sak om dette til kommunestyret til hausten.  

På siste kommunestyremøte vart det på slutten av møtet innført taletid på 3 min.  
Formannskapet vart einige om at det vert innført taletid på maks 3 min. og maks 2 innlegg til kvar 
sak. Ved større saker kan gruppeleiar ha eit hovudinnlegg på 5 min.  
Dette vert innført frå og med neste møte i kommunestyret. 
 
Ordførar tek dette opp i starten av neste kommunestyremøte. 

Frå hausten startar møta i kommunestyret kl. 15:00 i staden for kl. 17:00. 
 
Utval for levekår hadde Work-shop - tiltak mot mobbing i møtet 30. mai. 
Sak til kommunestyremøtet 14. juni. 
 
1. møte i kontaktutvalet Meland kommune og næringslivet 31. mai.  

Per Kristian Holmetun: 
Kommunen har forskottert 3 mill. kr til undergangen på Holme. Kva har skjedd med 
forskotteringspengane? 
 



 

 

Administrasjonen svarte at arbeidet med dette er sett i gang. 

Anne Grete Eide: 
Er det undersøkt kva det vil koste med skyss for elevar ved Vestbygd skule å reise til Rossland for å få 
ekstra symjeundervisning? 

Administrasjonen svarte at det vil ein undersøkje og kome tilbake til. 
 

 

 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 

 
 
 
 
 
 


